



PRESS RELEASE

For immediate release

IGAD Executive Secretary Condemns Terrorist Attack on the SYL Hotel in Mogadishu, Somalia.

March 15, 2024 (DJIBOUTI, Djibouti): The Executive Secretary of the Intergovernmental Authority on Development (IGAD), Dr. Workneh Gebeyehu, strongly condemns the cowardly terrorist attack on the SYL Hotel in Mogadishu, Somalia.

"This criminal act, perpetrated by the terrorist group al-Shabab, during the holy month of Ramadan, is an affront to peace, stability, and the fundamental values of humanity. Such reprehensible acts of terrorism only strengthen our resolve to combat extremism in all its forms," said the Executive Secretary.

The Executive Secretary expresses his heartfelt condolences to the families of the victims and the people and Government of Somalia. He wishes a swift and full recovery to those injured.

Dr. Workneh emphasizes that IGAD remains confident that these attacks will not deter Somalia and IGAD from their determination to combat terrorism and achieve lasting peace and stability in the Horn of Africa.



For more information and updates, follow:

<https://linktr.ee/IGADsecretariat>

INTERGOVERNMENTAL AUTHORITY ON DEVELOPMENT AUTORITE INTERGOUVERNEMENTALE POUR LE DEVELOPPEMENT

T+25321354050 F+25321356994 Einfo@igad.int Avenue Georges Clemenceau, Djibouti P.O. Box 2653, Republic of Djibouti www.igad.int



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour publication immédiate

L'IGAD s'apprête à convoquer la 4ème Conférence des Ministres en charge de l'Education

15 mars 2024 (Djibouti, Djibouti): Le secrétaire exécutif de l'Autorité intergouvernementale pour le développement (IGAD), Dr. Workneh Gebeyehu, condamne fermement le lâche attentat terroriste perpétré contre l'hôtel SYL à Mogadiscio, en Somalie.

"Cet acte criminel, perpétré par le groupe terroriste al-Shabab pendant le mois sacré du Ramadan, est un affront à la paix, à la stabilité et aux valeurs fondamentales de l'humanité. Ces actes terroristes répréhensibles ne font que renforcer notre détermination à combattre l'extrémisme sous toutes ses formes", a déclaré le secrétaire exécutif.

Le secrétaire exécutif présente ses sincères condoléances aux familles des victimes ainsi qu'au peuple et au gouvernement somaliens. Il souhaite un prompt et complet rétablissement aux blessés.

Workneh souligne que l'IGAD reste persuadée que ces attaques ne dissuaderont pas la Somalie et l'IGAD de leur détermination à lutter contre le terrorisme et à instaurer une paix et une stabilité durables dans la Corne de l'Afrique.



Pour plus d'informations et de mises à jour, suivre:

<https://linktr.ee/IGADsecretariat>

INTERGOVERNMENTAL AUTHORITY ON DEVELOPMENT AUTORITE INTERGOUVERNEMENTALE POUR LE DEVELOPPEMENT

T+25321354050 F+25321356994 Einfo@igad.int Avenue Georges Clemenceau, Djibouti P.O. Box 2653, Republic of Djibouti www.igad.int